



ပါဝင်မည် ဖြစ်ပါသည်။ သင်၏ မှတ်တမ်းများတွင် ၎င်းကို ပူးတွဲဖော်ပြမည်ဖြစ်ပြီး သင့်မှ မမှန်ကန် မပြည့်စုံဟု ယူဆသော ဖော်ပြချက်ကို ထုတ်ဖော်ပြောဆိုသည့်အခါတွင် ၎င်းကို ပူးတွဲဖော်ပြပါမည်။ 5. သင့် PHI အတွက် ထုတ်ဖော်ပြောဆိုမှု စာရင်းကို သင်တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ ဤသည်မှာ ကုသမှု၊ ပေးချေမှု သို့မဟုတ် ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ဥပဒေအရ ခွင့်ပြုထားသော အခြားခြင်းချက်များမှလွဲ၍ သင့်ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ ထုတ်ဖော်ပြောဆိုမှု စာရင်းဖြစ်ပါသည်။ သင့်တောင်းဆိုမှုတွင် အချိန်ကာလ ဖော်ပြရမည်ဖြစ်ပြီး ခြောက်နှစ်ထက် ပိုမိုကြာလျှင် 2013 ဧပြီ 14 မတိုင်မီ ကာလ မပါဝင်ရပါ။ 6. ကျွန်ုပ်တို့မှ သင့်ကိုဆက်သွယ်ရန် အချို့သော နည်းလမ်းများနှင့် နေရာဒေသကို တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ ဥပမာ သင့်အား အလုပ်ခွင်အတွင်းသို့ သို့မဟုတ် အခြားသောလိပ်စာနှင့် စာတိုက်သေတ္တာအမှတ်ဖြင့်သာ ဆက်သွယ်ရန် တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ သင့်နေသားတောင်းဆိုရာတွင် သင့်အား မည်သည့်နေရာတွင် မည်သို့ ဆက်သွယ်စေလိုသည်ကို ဖော်ပြရပါမည်။ ကျိုးကြောင်းဆီလျော်သော တောင်းဆိုမှုများကို ကျွန်ုပ်တို့ လက်ခံပါမည်။ သင့်သည် အဆိုပါလုပ်ပိုင်ခွင့်များအား အသုံးပြုလိုပါက သင့်ကို ဝန်ဆောင်မှုပေးသော ဒေသရှိ Walmart သို့မဟုတ် Sam's Club သို့ဆက်သွယ်ပြီး သက်ဆိုင်ရာစာရွက်စာတမ်းရယူ ဖြည့်စွက်ကာ ရေးသားတောင်းဆိုမှုအား HIPAA Compliance, Wal-Mart Stores, Inc., 702 SW 8th Street, Mailstop #0230, Bentonville, AR. 72716-0230 သို့ ပေးပို့ပါ။ ယခုအသိပေးချက်စာ မိတ္တူကို သင်၏ Walmart, Sam's Club သို့မဟုတ် Neighborhood Market တွင် ရယူနိုင်ပါသည်။ သို့မဟုတ် အွန်လိုင်းတွင် [www.walmart.com](http://www.walmart.com) သို့မဟုတ် [www.samsclub.com](http://www.samsclub.com) တွင် ရယူနိုင်ပါသည်။

**ယခု ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအမှုအကျင့်များ အသိပေးချက်၏ ပြောင်းလဲမှုများ**  
ကျွန်ုပ်တို့သည် ယခုအသိပေးချက်အား ပြောင်းလဲခွင့်ရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့တွင်ရှိထားပြီးသော သင်၏ PHI နှင့် အနာဂတ်တွင် ရရှိမည့် အချက်အလက်များနှင့် ပတ်သက်ပြီး အသိပေးချက်အား ပြောင်းလဲခွင့် သို့မဟုတ် ပြင်ဆင်ခွင့် ကျွန်ုပ်တို့တွင် ရှိပါသည်။ လက်ရှိ အသိပေးချက်မိတ္တူကို ကြေညာထားပါမည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိပေးချက်ကို ပြောင်းလဲမှု ပြုလုပ်ပါက မိတ္တူအား ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝတ်ဆံဒီဇိုင်းများဖြစ်သော [www.walmart.com](http://www.walmart.com) သို့မဟုတ် [www.samsclub.com](http://www.samsclub.com) တွင် တောင်းဆိုခြင်းဖြင့် ရရှိနိုင်ပါသည်။

**ပိုမိုသိရှိရန် သို့မဟုတ် အခက်အခဲပြဿနာ သတင်းပို့ရန်**  
ယခုအသိပေးချက်နှင့်ပတ်သက်ပြီး မေးမြန်းလိုပါက HIPAA Compliance, Wal-Mart Stores Inc., 702 SW 8th St, Mailstop #0230, Bentonville, AR ကို ဆက်သွယ်ပါ။ 72716-0230 သို့မဟုတ် (800) WAL-MART ကိုဖုန်းခေါ်ဆိုပါ။ သင်၏ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်လျှို့ဝှက်ပိုင်ခွင့်များကို ချိုးဖောက်ခံရသည်ဟုယူဆပါက အထက်ပါလိပ်စာရှိ Health & Wellness HIPAA စည်းကမ်းလိုက်နာမှုအရာရှိထံဖြစ်စေ၊ အများပြည်သူရပိုင်ခွင့်များရုံးရှိ ကျန်းမာရေးနှင့် လူ့ပဝန်ဆောင်မှုများဌာန အတွင်းရေးမှူးထံဖြစ်စေ လက်တုံ့ပြန်မှု မခံရဘဲ စာရေးတိုင်ကြားနိုင်ပါသည်။

**II. လူနာ၏အခွင့်အရေးများ**

**ဝန်ဆောင်ပေးသူ၏ တာဝန်များ** - 1. စောင့်ရှောက်မှု၊ လာရောက်ပြသမှုအကြိမ်အရေအတွက် စသည်တို့နှင့်သက်ဆိုင်သည့် စည်းကမ်းများအပါအဝင် ပေးအပ်သည့် စောင့်ရှောက်မှု/ဝန်ဆောင်မှု အပြင် စောင့်ရှောက်မှု အစီအစဉ်အပေါ် အပြောင်းအလဲများအကြောင်း ကြိုတင်သိရှိအောင် ဆောင်ရွက်ထားခြင်း။ 2. ကုသမှုအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်းနှင့် ရံဖန်ရံခါ ပြုပြင်ရေးဆွဲခြင်းတို့တွင် ပါဝင်ခြင်း။ 3. ကုသမှု သို့မဟုတ် စောင့်ရှောက်မှုကို ငြင်းပယ်ခြင်း၏ အကျိုးဆက်များကို အပြည့်အဝအသိပေးပြီးနောက် စောင့်ရှောက်ကုသမှုကို ငြင်းပယ်ခြင်း။ 4. ပေးအပ်သည့် စောင့်ရှောက်မှုအပြင် အခြားအဖွဲ့အစည်းများမှ ပေးဆပ်ရန် မျှော်လင့်ထားသည့် စောင့်ရှောက်မှု/ဝန်ဆောင်မှု အတွက် အဖိုးအခများနှင့် အသုံးပြုသူ/လူနာ မှ ပေးအပ်ရမည့် စရိတ်များ အပါအဝင် ကုန်ကျစရိတ်များကို ကုသမှု မပေးမီတွင် စာဖြင့်ရော နှုတ်ဖြင့်ပါ သိထားအောင် ဆောင်ရွက်ခြင်း။ 5. မိမိ၏ပိုင်ဆိုင်နှင့် မိမိကို လေးစားမှု၊ ညှာတာမှုတို့ဖြင့် ဆက်ဆံပြီး အသုံးပြုသူ/လူနာ၏ ဂုဏ်သိက္ခာနှင့် အများနှင့်ကွဲပြားမှုကို အသိအမှတ်ပြုခြင်း။ 6. ကောင်းမွန်သော ခွဲခြားစိစစ်မှုဖြင့် လာရောက်လည်ပတ်သူများအား သိရှိနိုင်ခြင်း။ 7. မညာမတာဆက်ဆံခြင်း၊ လစ်လျူထားခြင်း၊ နှုတ်၊ စိတ်ပိုင်း၊ လိင်ပိုင်း သို့မဟုတ် အကြောင်းခံရှာမရသည့် ဒဏ်ရာများအပါအဝင် ရုပ်ပိုင်း ဖော်ကားခြင်းနှင့် ဝန်ဆောင်မှုရယူသူ/လူနာ၏ ပစ္စည်းများကို တလွဲအသုံးပြုခြင်းတို့မှ ကင်းလွတ်ခြင်း။ 8. ကုသမှု သို့မဟုတ် စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ပတ်သက်၍ဖြစ်စေ၊ ပိုင်ဆိုင်မှုအပေါ် လေးစားမှုမရှိခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ဖြစ်စေ စောဒဏ်တက်/တိုင်ကြားခြင်း၊ ပေါ်လစီပြောင်းရန်၊ ဝန်ထမ်း သို့မဟုတ် ပြုစုမှု/ဝန်ဆောင်မှုပြောင်းရန်တို့ကို အကန့်အသတ်၊ အနှောင့်အယှက်၊ အတင်းအကျပ်စေခြင်း၊ ခွဲခြားဆက်ဆံမှု သို့မဟုတ် လက်တုံ့ပြန်မှုမရှိဘဲ အကြံပြုခြင်း။ 9. ပေးအပ်သည့် (ပေးအပ်ရန်ပျက်ကွက်သည့်) ကုသမှု သို့မဟုတ် စုံစမ်းစစ်ဆေးနေသည့် ပိုင်ဆိုင်မှုအပေါ် လေးစားရန်ပျက်ကွက်ခြင်း အပေါ် စောဒဏ်တက်ခြင်း/တိုင်ကြားခြင်း။ 10. ကုသပေးမည့် သမားတော်အပါအဝင် ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုပေးသူကို ရွေးချယ်ခြင်း။ 11. ဝန်ဆောင်မှုရယူသူ/လူနာ၏ မှတ်တမ်းနှင့် ကာကွယ်ပေးထားသော ကျန်းမာရေး အချက်အလက်တွင် ပါဝင်သော အချက်အလက်များ လျှို့ဝှက်သီးသန့် ထားရှိခြင်း။ 12. ဆေးကုသမှုမှတ်တမ်းများ ထုတ်ဖော်ပြောဆိုရာတွင် ဤအဖွဲ့အစည်း၏ ပေါ်လစီများနှင့် လုပ်ငန်းစဉ်များအကြောင်း သိရှိထားခြင်း။ 13. သမားတော် သို့မဟုတ် စောင့်ရှောက်မှုပေးသူ၏ ညွှန်ကြားချက်နှင့်အညီ သင့်လျော်သော စောင့်ရှောက်မှုအား ခွဲခြားဆက်ဆံမှုမရှိဘဲ ရရှိခြင်း။ 14. အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခု ရည်ညွှန်းခံရသည့်အခါ ငွေကြေး အကျိုးအမြတ်များကို သိရှိထားခြင်း။ 15. မိမိ၏တာဝန်များကို အပြည့်အစုံ သိရှိထားခြင်း။ 16. အဖွဲ့အစည်းမှ စီစဉ်ပေးမည့် ဝန်ဆောင်မှုအတိုင်းအတာနှင့် အဆိုပါဝန်ဆောင်မှုများ၏ ကန့်သတ်ချက်များအကြောင်း အချက်အလက်များ ရရှိခြင်း။

**လူနာ၏ တာဝန်များ** - 1. သင်၏ စောင့်ရှောက်မှု/ဝန်ဆောင်မှုအတွက် ဆီလျော်ပါက သင်၏ လက်ရှိကျန်းမာရေး၊ ဆေးဝါး၊ ဓာတ်မတည့်မှု စသည်တို့နှင့် ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များကို ပြည့်စုံတိကျစွာ ပေးအပ်ရန်။ 2. နေအိမ်တွင် စောင့်ရှောက်မှုအစီအစဉ် ချမှတ်ရေးဆွဲမှု၊ ဆောင်ရွက်မှုနှင့် ပြောင်းလဲမှုများ၊ ဥပမာ သင်၏ ကိရိယာများနှင့် ပစ္စည်းများ သန့်ရှင်းခြင်းနှင့် သိမ်းဆည်းခြင်း စသည်တို့တွင် လိုအပ်သည့်အတိုင်းနှင့် သင်တတ်နိုင်သည့်အခါ ပါဝင်လုပ်ဆောင်ရန်။ 3. ကိရိယာများနှင့် အထောက်အကူပစ္စည်းများကို ကောင်းမွန်စွာ သန့်ရှင်းထိန်းသိမ်းရန်။ 4. သင်၏ ကိရိယာ၊ အထောက်အပံ့ပစ္စည်း သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုနှင့် ပတ်သက်ပြီး မေးခွန်းများနှင့် ပြဿနာများအတွက် ကျွန်ုပ်တို့အား ဆက်သွယ်ရန်။ 5. သင်ဖျားနာပါက သင်၏ သမားတော် သို့မဟုတ် စောင့်ရှောက်မှုပေးသူအား အသိပေးရန်။ 6. သင်နေထိုင်ရာလိပ်စာ သို့မဟုတ် ဖုန်းနံပါတ် ပြောင်းပါက ကျွန်ုပ်တို့အား ကြိုတင်အသိပေးရန်။ 7. ကိရိယာ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုနှင့် ပတ်သက်ပြီး ပြဿနာကြုံရပါက အသိပေးရန်။ 8. သင့်အတွက် ဆေးညွှန်းခြင်းကို သင်၏ သမားတော်၊ စောင့်ရှောက်မှုပေးသူမှ ပြင်ဆင်လိုက်ပါက သို့မဟုတ် ရပ်လိုက်ပါက ကျွန်ုပ်တို့ကို အသိပေးရန်။ 9. ကျွန်ုပ်တို့၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ လျှို့ဝှက်ချက်ပေါ်လစီအား ငြင်းပယ်ခြင်း နှင့်/သို့မဟုတ် ကန့်သတ်ခြင်းအပေါ် ကျွန်ုပ်တို့ကို အသိပေးရန်။

**III. ဝန်ဆောင်မှုရယူသူ၏ပုဂ္ဂိုလ်များ - ကျွန်ုပ်တို့ကို (800) WAL-MART တွင် ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။** သင်၏ တိုင်ကြားချက်ကို ရရှိသည်မှ ငါးရက်အတွင်း ထိုသို့ရရှိကြောင်း သင့်အား တယ်လီဖုန်း၊ အီးမေးလ်၊ ဖက်စ် သို့မဟုတ် စာဖြင့် ပြန်လည်ဆက်သွယ်ပါမည်။ သင့်မေးမြန်းဆက်သွယ်မှုအတွက် ရလဒ်များနှင့် ဖြေရှင်းချက်ကို ပြကွဒိန်ရက် 14 ရက်အတွင်း စာဖြင့်ရေးသား အသိပေးပါမည်။ ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့အစည်းမှ ပေးအပ်သော ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် ကုသမှုများတွင် လိမ်ညာမှုနှင့် တလွဲသုံးမှုများနှင့် ပတ်သက်ပြီး (800) WAL-MART သို့ ခေါ်ဆိုနိုင်ပြီး တိုင်ကြားချက်အတွက် ဖြေရှင်းမှုမရှိပါက (919)785-1214 သို့ (855) 937-2242 ရှိ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုအတွက် တာဝန်ယူမှုကော်မရှင် (ACHC) သို့ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။ 1-(800) 447-8477 ရှိ စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအရာရှိချုပ်ရုံးသို့လည်း ခေါ်ဆိုနိုင်ပါသည်။

**IV. Medicare DMEPOS အထောက်အပံ့ပေးသူ စံနှုန်းများ** Wal-Mart Stores, Inc. မှ သင့်ကို ပေးအပ်သော ပစ္စည်းများ နှင့်/သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများသည် ဖယ်ဒရယ်ကျင့်ထုံးများ အပိုဒ် 424.57(c) ပါ ပုဒ်မ 42 တွင် ဖော်ပြထားသော အထောက်အပံ့ပေးသူ စံနှုန်းများ အတိုင်း ဖြစ်ရပါမည်။ အဆိုပါစံနှုန်းများသည် လုပ်ငန်းများ၊ လည်ပတ်လုပ်ဆောင်မှုများနှင့် ပတ်သက်နေပါသည် (ဥပမာ၊ အာမခံပေးခြင်းနှင့် လည်ပတ်ချိန်နာရီ)။ အဆိုပါစံနှုန်းများကို အပြည့်အစုံလေ့လာရန် -[www.ecfr.gov](http://www.ecfr.gov) တောင်းဆိုမှုရှိပါက သင့်အတွက် စံနှုန်းများရေးသားထားသည့် မိတ္တူကို ပေးအပ်ပါမည်။

**V. အာမခံအချက်အလက်** ကျွန်ုပ်တို့ကုမ္ပဏီမှ ရောင်းချရေးရမ်းသည် ပစ္စည်းတိုင်းအတွက် ထုတ်လုပ်သူမှအာမခံ တစ်နှစ် ပေးထားပါသည်။ Medicare အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိသူ အားလုံးအား အာမခံအကျိုးဝင်မှုကို အသိပေးမည်ဖြစ်ပြီး၊ သက်ဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အာမခံပေးခြင်း၊ Medicare မှ အကာအကွယ်ပေးထားသည့် ပစ္စည်းများအား အခမဲ့ ပြုပြင်ခြင်း သို့မဟုတ် အစားထိုးခြင်းတို့ ပြုလုပ်ပေးပါမည်။ ထို့အပြင် အားလုံးသော တာရှည်ခံသည့် ဆေးပစ္စည်း ကိရိယာများအတွက် သုံးစွဲသူလမ်းညွှန်ရှိပါက အဆိုပါလမ်းညွှန်ကို အာမခံအချက်အလက်နှင့်အတူ ပေးအပ်ပါမည်။